
Interpellasjon

Masfjorden Senterparti ynskjer at rådmannen greier ut om det er mogleg for 
Masfjorden kommune å selge deler av konsesjonskrafta si til fastbuande eller 
alle med adresse i Masfjorden. Dei høge straumprisane som er no har gitt 
mange økonomiske utfordringar, og dersom me kan sikre at innbyggjarane våre 
slepp dei høge toppane i prisane vil det vere flott. Dette kan også bidra til at me 
vert ein meir attraktiv kommune å busetje seg i. Me ser føre oss ein modell der 
ein krev spot-pris for straum med ein minstepris og ein makspris. T.d  mellom 
30 og 70 øre pr kw/t


